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Ondenrverp: Besluitvorming Toekomstvisie Groningen Airport Eelde (GAE)

Geachte voorzitter/leden,

Op 4 december 2013 hebt u in de Statencommissie Financiën, Cultuur, Bestuur en

Economie (FCBE) gesproken over de provinciale betrokkenheid bij GAE NV. Dit naar

aanleiding van het onderzoeksrapport van de Noordelijke Rekenkamer, daterend van

4 november 2013, met als titel "Provinciale betrokkenheid bij Groningen Airport
Eelde". Op basis van de bespreking heeft gedeputeerde Van der Tuuk toegezegd dat
w'rj met een visie zullen komen betreffende de rol van de provincie als aandeelhouder
van de luchthaven. Dit gekoppeld aan ons standpunt inzake het in oktober 2013 ge-

presenteerde Strategisch Plan van GAE NV, getiteld "Groningen Airport Eelde, Werel-

den Verbinden". Daarbij is uitgesproken dat ons college ernaar streeft het mogelijk te
maken dat uw Staten hierover in februari2014 kunnen spreken, afhankelijk van de
procesduur van de nog uit te voeren maatschappelijke kosten-baten-analyse (MKBA)

en het afstemmingsproces met de andere aandeelhouders.

MKBA GAE
Conform het advies van de Noordelijke Rekenkamer en de toezegging aan uw Staten

laten wij momenteel, in samenwerking met de provincie Groningen, een MKBA uit-

voeren naar het maatschappelijk rendement GAE voor Noord-Nederland in het licht
van de investeringsvraag die door GAE NV aan de aandeelhouders is voorgelegd. Wij
hebben hiervoor een opdracht verstrekt aan ECORYS BV te Rotterdam. ln de op-

drachtovereenkomst is afgesproken dat de MKBA wordt uitgevoerd conform de lande-

lijke "Algemene Leidraad Maatschappelijke Kosten-Baten Analyse" die op 6 december
2013 door minister Dijsselbloem per brief (kenmerk lRFi2013/993) aan de Tweede
Kamer is aangeboden. Dit als aanvulling op de bestaande actuele kaders vanuit de

O E I -leid raad (O nderzoek Effecten I nfrastructu u r).
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Op maandag 20 januari 2014 hebben wij, conform de toezegging van de Noordelijke

Rekenkamer in de commissie FCBE van 4 december 2013, een notitie ontvangen

getiteld "Eisen aan een maatschappelijke kosten-batenanalyse" opgesteld door SEO

Economisch Onderzoek. Deze notitie hebben wijverstrekt aan ECORYS en hun

gevraagd deze te betrekken bij het uitvoeren van de MKBA. De opdrachtformulering

voor de MKBA leggen wij voor u ter informatie ter inzage in kamer C0.39.

Externe beoordeling Strategisch Plan GAE NV

Mede namens ons heeft de provincie Groningen een opdracht verleend aan Ernst &

Young om het Strategisch Plan van GAE NV te beoordelen op basis van een sensitivi-

teitsanalyse. Onderdeel van een dergelijke analyse vormt onder meer een risico-

inventarisatie, een beoordeling van de financieringsbehoefte en beoordeling van de

huidige en toekomstige vermogenspositie van GAE NV. De rapportages van SEO

Economisch Onderzoek "Een rendabele exploitatie van Groningen Airport Eelde op de

lange baan" en de recente "Beoordeling van het Strategisch Plan van Groningen

Airport Eelde" zoals gepubliceerd door de Noordelijke Rekenkamer, hebben wij aan

Ernst & Young ter beschikking gesteld en hun verzocht deze mee te nemen in de be-

oordeling.

Planning besluitvorming Toekomstvisie GAE

lnmiddels is duidelijk geworden dat de definitieve resultaten van de externe beoor-

deling van het Strategisch Plan van GAE NV en de MKBA niet eerder dan eind

februari 2014 zullen worden opgeleverd. Een bespreking in februari 2014 is daarom

niet haalbaar. Mede ook aangezien de rapportages nog van een ambtelijk advies

zullen moeten worden voorzien en vervolgens besluitvorming binnen GS moet plaats-

vinden, in afstemming met de andere aandeelhouders. Zoals aangegeven, betrekken

wij daarbij tevens onze visie op de rol die wij hebben als aandeelhouder van GAE NV.

Wij streven ernaar in maart een standpunt te kunnen innemen ten aanzien van onze

visie op de toekomst van GAE en uw Staten daaromtrent een voorstel te kunnen aan-

bieden. Naar verwachting zullen wij dan in april hierover met u het gesprek kunnen

aangaan.

Wijvertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geÏnformeerd

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten van Drenthe,

, secretaris voorzitter

wa.


